
 

  
	
	
	
	

2e	termijn	Algemene	beschouwingen		GroenLinks	begroting	2019.	
	
We	danken	het	college	voor	de	beantwoording	in	de	eerste	termijn.	
	
De	wethouder	heeft	nader	toegelicht	wat	zij	verstaat	onder	Right	to	Challenge		
Over	de	visie	van	het	college	op	de	Groeiplek	en	een	wijkbedrijf	in	Assen	Oost	hebben	
we	geen	reactie	ontvangen	van	het	college.	We	weten	dat	er	gesprekken	zijn	geweest,	
maar	hoe	ziet	het	college	het	vervolg	?	
	
GL	is	blij	met	de	uitleg	en	de	wil	van	het	college	om	speel-	en	ontmoetingsplekken	
mogelijk	te	maken.	We	komen	hier	in	een	later	stadium	op	terug,	ook	in	relatie	tot	de	
Klenckestraat.	
	
Wat	de	stadsecoloog	betreft	begrijpen	we	dat	dit	niet	direct	belegd	kan	worden	bij	een	
nieuw	aan	te	nemen	persoon	of	uitbreiding	van	de	formatie.		De	functie	zou	echter	wel	
belegd	kunnen	worden	binnen	de	organisatie	denken	we.		Vandaar	ook	onze	suggestie	
met	een	koppeling	met	de	stadbouwmeester,	maar	beleggen	bij	een	andere	bestaande	
functie	is	natuurlijk	ook	een	optie.		Ziet	het	college	deze	mogelijkheid	ook		?	
	
We	zijn	blij	met	de	toezegging	van	de	wethouder	dat	ze	bij	de	inventarisatie	van	de	
monumentale	bomen	en	ons	bomenbestand	de	inwoners	wil	betrekken.	Kunnen	wij	als	
raad	hierin	meegenomen	worden	wat	betreft	de	vorm	van	communicatie	naar	de	
inwoners?		
	
De	stadboerderij		heeft	onze	uitdrukkelijke	steun	omdat	bewustwording	rond	gezond	
voedsel,	de	footprint	van	vlees,		en	het	lokaal	produceren	van	voedsel		belangrijk	zijn	en	
op	bij	de	juiste	maatregelen	bijdragen	om	de	klimaatdoelstellingen	te	halen.	
	
Duurzaamheid	
We	mochten	nog	geen	reactie	ontvangen	op	ons	voorstel	om	in	het	vervolg	consequent	
spreken	over	grondstoffen	in	plaats	van	afval.	Dit	was	geen	grapje	of	ludiek	voorstel	maar	
serieus	bedoeld.	Wij	denken	echt	dat	dit	bijdraagt	aan	meer	bewustwording	bij	onze	
inwoners.	Mee	eens	college	?	
	
De	reactie	op	onze	vraag	over		Fairtrade	en/of	GreenLeaf	gemeente	vonden	we	wat	lauw.		
We	houden	hier	de		vinger	aan	de	pols	en	gaan	ervan	uit	dat	het	college	binnen	deze	
bestuursperiode	zich	pro-actiever	opstelt	op	dit	punt.			
Dat	geldt		eigenlijk	ook	voor	aansluiting	van	Assen	bij	de	Global	Goals.		Dit	wordt	
besproken	in	het	college	zei	de	wethouder.		Om	het	college	daarbij	een	extra	zetje	te	
geven	hebben	wij	een	motie	voorbereid	die	we	nu	ook	graag	willen	indienen.	
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We	hebben	de	wethouder	goed	gehoord	met	de	actieve	inzet	op	een	duurzamer	TT		
festival	in	2019	en	ook	bij	of	na	verzelfstandiging	van	het	festival.	En	meer	dan	“let	
hierop”,	maar	concreet;	Geen	plastic	in	de	horeca	vanaf	TT	2020.	
	
Daarbij	is	het	goed	dat	er	weer	voortgang	zit	in	het	op	afstand	zetten	van	het	TT-	festival,	
maar,	hierbij	is	het	wel	belangrijk	hier	niet	nodeloos	in	te	versnellen,	maar	dit	goed	en	
gedegen	te	doen.	We	hebben	de	afgelopen	jaren	vaker	geprobeerd	dit	versneld	te	doen,	
zonder	goede	resultaten.		
	
Voorzitter	in	het	verlengde	van	de	beantwoording	in	eerste	termijn	en	gelet	op	alles	wat	
er	speelt,vraagt	de	fractie	van	GL		zich	af	of	het	wellicht	verstandig	is	om	in	elk	
raadsvoorstel	een	paragraaf	duurzaamheid	op	de	te	nemen,	zodat	dit	expliciet		een	
onderdeel	wordt	van	alle	besluitvorming	door	deze	raad.		Dit	bevordert	ook	de	
integraliteit	van	onze	besluiten.	Wij	hebben	een	motie	van	die	strekking	voorbereid	
maar	horen		graag	eerst	uw	reactie	op	dit	voorstel.	
	
Parkeren	
Wat	GL		betreft	komt	het	college	met	een	integrale	afweging	rond	parkeren.	Het	
verleggen	van	kostenposten	zoals	PLOP		voorstelt	is	mooi	maar		levert	uiteindelijk	geen	
besparing	op	op	het	totaal.		Je	parkeert	de	kosten	alleen	maar	ergens	anders	zonder	dat	
het	wat	oplevert.		Slopen	van	de	Mercurius	garage	is	een	langere-termijn	oplossing	en	
levert	weinig	op	omdat	dit	een	parkeergarage	is	met	lage	boekwaarde	en	kapitaalslasten.	
Betalen	voor	parkeren	in	K’veen	lijkt	GL	alleen	een	goed	idee	als	ook	bij	de	andere	
wijkwinkelcentra	betaald	parkeren	zou	worden	ingevoerd,	dus	Marsdijk,	Nobellaan,	
Assen	Oost		en	noem	maar	op	want	hier	liggen	net	zo	goed	door	de	gemeente	aangelegde	
ne	beheerde	parkeerterreinen.	Laten	we	ons	nu	niet	in	allerleid	bochten	wringen	maar	
liever	een	paar	maanden	later	een	goed	en	weloverwogen	besluit	nemen	hierover.	
	
De	Formule	1.	
Wij	kunnen	ons	vinden	in	de	reactie	van	het	college	wat	betreft	de	bestuurlijke	inzet	
rond	de	F1.		Wij	begrijpen	hieruit	dat	Assen	niet	actief	bestuurlijk	gaat	lobbyen.		Dat	
hebben	we	toch	goed	begrepen	zo	?		
	
Armoede/schuldhulpverlening	
Op	onze	vraag		over	bewindvoering	hebben	we	in	eerste	termijn	geen	reactie	ontvangen.	
Wanneer	kan	de	raad	daar	een	voorstel	voor	verwachten?	Of	gaat	u	aansluiten	bij	de	
pilot	van	de	gemeente	Groningen	?		
	
Openbare	Orde	en	Veiligheid	
De	portefeuillehouder	heeft	aangegeven	dat	Bodycam’s	voor	de	Boa’s	niet	aan	te	merken	
zijn	als	geweldsmiddelen	en	daarom	geen	apart	raadsvoorstel	nodig	is.		Toch	zitten	er	
aan	het	gebruik	van	bodycam’s	de	nodige	haken	en	ogen.		Er	moet	een	protocol	zijn	hoe	
er	mee	om	te	gaan;	constant	aan,	of		alleen	in	bepaalde	situaties,	de	AVG,	privacy,	
evaluatie.		GL	zou	het	goed	vinden	als	de	raad	hier	toch	meer	bij	betrokken	wordt	en	wij	
verzoeken	het	college	dan	ook	uitdrukkelijk	in	een	raadsvoorstel	hiermee	terug	te	
komen.	Wij	hebben	hiervoor	zonodig	een	motie	voorbereid.	
	
		
	


